



ROYAL CROWN ADDITIVES

宝冠助剂



www.ibaoguan.com.cn

XIANGHE ROYAL CROWN

香河宝冠塑业助剂有限公司

香河宝冠塑业助剂有限公司，坐落于京畿明珠河北省廊坊市香河经济开发区，是一家专业生产塑料包装制品和包装带的民营企业。

宝冠塑业自2009年4月正式成立以来，一直秉承总公司的经营理念，把品牌建设作为推动企业快速发展的动力，纳入企业整体发展战略，立足行业特点，赢得市场主动权，将技术优势逐步转化为市场优势。力求完美，全力为客户提供最满意的技术和产品。公司构建了完善的生产制造、质量控制与经营服务体系，公司通过了ISO9001质量管理体系认证、ISO45001职业健康认证、ISO14001环境管理体系认证、河北省科技型企业、河北省创新型企业。公司通过科学完善的管理体系，自主研发和改进生产设备，全线采用自动化生产，获得实用新型专利13个，外观专利2个。

宝冠始终致力于创新发展、绿色发展、开放发展、共享发展的长远战略，逐步打造成多元化、现代化、国际化具有新质生产力的高质量效益型企业集团。

Xianghe Royal Crown Plastic Industry Co., Ltd., located in Xianghe Economic Development Zone, Hebei Province, is a private enterprise specializing in the production of plastic packaging products and packaging belts.

Since its official establishment in April 2009, Royal Crown Plastic Industry has been adhering to the business philosophy of the head office, taking brand building as the driving force to promote the rapid development of the enterprise, incorporating it into the overall development strategy of the enterprise, based on the characteristics of the industry, winning the market initiative, and gradually transforming the technical advantages into market advantages. Strive for perfection and strive to provide customers with the most satisfactory technology and products. The company has built a complete manufacturing, quality control and management service system, and the company has obtained the ISO9001 quality management system certification, ISO45001 occupational health certification, has been listed as Hebei Province science and technology enterprise as well as Hebei Province innovative enterprise. Through a scientific and perfect management system, the company independently develops and improves production equipment, adopts automated production across the line, and obtains 13 new utility patents and 2 product appearance patents.

Royal Crown has always been committed to the long-term strategy of innovative development, green development, open development and shared development, and gradually built into a diversified, modern, international high-quality and efficient enterprise group with new quality productivity.

为实现共同愿景，公司坚持：

To achieve a common vision, the company adheres to:

1、企业价值理念：

宝冠是全体员工的利益共同体、事业共同体和命运共同体！做低碳、绿色、可持续发展的数字化、可追溯性的现代化工厂。

1. Enterprise Value Concept:

Royal Crown is a community of interests, cause and destiny for all employees, and a modern factory with low-carbon, green and sustainable development of digitalization and traceability.

2、经营理念：

顺势而变、诚信守诺、科技领先、勇于超越。

2. Business Philosophy:

Change with the trend, integrity and commitment, leading technology, and the courage to surpass.

3、领导理念：

明确战略，展示愿景；理顺关系，保护热情；培育文化，激发活力。

3. Leadership Philosophy:

Clarify strategy, show vision, straighten out relationships, protect enthusiasm, cultivate culture, and stimulate vitality.

4、管理理念：

激励积极努力、规范业务流程、制约违规行为、促进协作共生。

4. Management Philosophy:

Encourage active efforts, standardize business processes, restrict violations, and promote collaboration and symbiosis.

5、服务理念：

以爱为导向，以客户需求为中心。

5. Service Concept:

Love-oriented, customer demand as the center.

6、领域理念：

生产制造、委托加工，做好具有针对性、专业性以服务为业态的数字化现代工厂。

6. Field Concept:

Manufacturing, commissioned processing, and doing a good job in a targeted, professional and service-oriented digital modern factory.

7、为人理念：

坚定信念，始终如一，不忘初心，自尊自律，顾全大局，奉献服务，为国家新质生产力事业贡献民营力量。

7. Philosophy of People:

Keep firm faith with consistency, never forget the original intention, self-esteem and self-discipline, consider the overall situation, dedicate service, and contribute to the cause of new quality productivity for the country.

塑钢带

PET打包带有各种型号、尺寸和规格,满足客户各个打包场合不同需求:如金属工业打包场合高负荷需求;棉花、化纤行业高弹力、膨胀力需求;以及轻工业通用打包场合经济性要求等。



香河宝冠塑业助剂有限公司

www.ibaoguan.com.cn

塑料包装系列

**PLASTIC
PACKAGING**



200L

单环塑料包装桶

闭口吹塑桶

原料 聚乙烯 (HDPE)

颜色 蓝色

直径 582±4mm

高度 930±6mm

桶口密封

原料 聚丙烯 (PP)

颜色 白色

直径 72.5mm

○形圈 硅胶圈/四氟圈

防尘盖 红色 (PE)



200L

双环塑料包装桶

闭口吹塑桶

原料 聚乙烯 (HDPE)

颜色 蓝色

直径 582±4mm

高度 930±6mm

桶口密封

原料 聚丙烯 (PP)

颜色 白色

直径 72.5mm

○形圈 硅胶圈/四氟圈

防尘盖 红色 (PE)

Plastic steel strip

Xianghe Royal Crown Plastic Industry Co., Ltd.
www.ibaoguan.com.cn

PLASTIC PACKAGING

PET packaging comes in various models, sizes, and specifications to meet the different needs of customers in various packaging occasions, such as high load requirements in metal industry packaging occasions; The demand for high elasticity and expansion force in the cotton and chemical fiber industries; And the economic requirements for general packaging in light industry.



200L

Single ring plastic packaging bucket

Closed mouth blow molding bucket

Raw Material	Polyethylene (HDPE)
Colour	blue
Diameter	582 ± 4mm
Height	930 ± 6mm

Sealing of barrel mouth

Raw Material	Polypropylene (PP)
Colour	White
Diameter	72.5mm
○ Ring	Silicone ring/PTFE ring
Dust Cover	Red (PE)



200L

Double ring plastic packaging bucket

Closed mouth blow molding bucket

Raw Material	Polyethylene (HDPE)
Colour	blue
Diameter	582 ± 4mm
Height	930 ± 6mm

Sealing of barrel mouth

Raw Material	Polypropylene (PP)
Colour	White
Diameter	72.5mm
○ Ring	Silicone ring/PTFE ring
Dust Cover	Red (PE)

塑料包装桶

吹塑包装容器是通过吹塑工艺制成的塑料容器，具有重量轻、强度高、耐腐蚀、易清洗、密封性能好等优点，已被广泛应用于食品、医药、日化等领域。随着环保意识的不断提高，我公司对吹塑包装容器注重环保材料的研发和应用，同时更加注重生产过程的卫生和安全性能，以确保产品质量稳定。本公司采用国际先进的自动化吹塑设备，可生产多种型号的塑料包装容器。其包装容器安全卫生、环保，可满足不同领域的需求。

香河宝冠塑业助剂有限公司

www.ibaoguan.com.cn

塑料包装系列

**PLASTIC
PACKAGING**



50L

塑料包装桶

高度：580±5mm

长度：380±5mm

宽度：330±5mm



125L

塑料包装桶

高度：835±10mm

外径：480±3mm

口径：400±3mm



160L

塑料包装桶

高度：960±10mm

外径：500±10mm

口径：401±2mm

Plastic packaging bucket

Xianghe Royal Crown Plastic Industry Co., Ltd.
www.ibaoguan.com.cn

**PLASTIC
PACKAGING**

Blow molded packaging containers are plastic containers made through blow molding technology, which have advantages such as light weight, high strength, corrosion resistance, easy cleaning, and good sealing performance. They have been widely used in food, medicine, daily chemical and other fields. With the continuous improvement of environmental awareness, our company focuses on the research and application of environmentally friendly materials for blow molded packaging containers, while also paying more attention to the hygiene and safety performance of the production process to ensure stable product quality. Our company adopts internationally advanced automated blow molding equipment and can produce various models of plastic packaging containers. Its packaging containers are safe, hygienic, environmentally friendly, and can meet the needs of different fields.



50L
Plastic packaging bucket

Height: 580 ± 5 mm

Length: 380 ± 5 mm

Width: 330 ± 5 mm

125L
Plastic packaging bucket

Height: 835 ± 10 mm

Outer diameter: 480 ± 3 mm

Caliber: 400 ± 3 mm



160L
Plastic packaging bucket

Height: 960 ± 10 mm

Outer diameter: 500 ± 10 mm

Caliber: 401 ± 2 mm



北京宝冠助剂有限公司

中国·北京城市副中心

Beijing Royal Crown Additives Co., Ltd

Beijing Municipal Administrative Center, China

宝冠新材料科技（山东）有限公司

中国山东·德州（禹城）国家高新技术产业开发区富华街

Royal Crown New Materials Technology (Shandong) Co., Ltd

Fuhua Street, Dezhou (Yucheng) National High-tech Industrial Development Zone, Shandong, China

香河宝冠塑业助剂有限公司

中国河北·廊坊市香河经济开发区

Xianghe Royal Crown Plastic Industry Additives Co., Ltd

Xianghe Economic Development Zone, Langfang City, Hebei Province, China
